
 ÅRSBERETNING 2023 



 Indledning 
 Det er med stor glæde og stolthed, at jeg byder jer velkommen til årets beretning for 2023. 
 Et år, der har været præget af fortsat vækst, sportslige præstationer, og ikke mindst et stærkt 
 fællesskab, der knytter os sammen som en stor og engageret fodboldfamilie. 

 Dette års beretning vidner om vores styrke som klub, men den er også et springbræt for de 
 kommende udfordringer og mål, som vi står overfor. Med jeres fortsatte støtte og 
 engagement er jeg sikker på, at Humlebæk Boldklub vil fortsætte med at udvikle sig og være 
 det naturlige samlingspunkt for venskaber og fodboldoplevelser. 

 Emil Michelsen, Formand for Humlebæk Boldklub 
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 Medlemmer 
 I 2023 kom vi op på 699 medlemmer. Vi har 65 dedikerede trænere og holdledere fordelt på 
 22 hold, og 78 passive medlemmer der støtter klubben årligt. Blandt de spillende 
 medlemmer er fordelingen: 

 ●  68 medlemmer mellem 4-6 år (de mindste) 
 ●  220 medlemmer mellem 7-12 år (børnefodbold) 
 ●  174 medlemmer mellem 13-18 år (ungdom) 
 ●  28 Senior medlemmer (herre) 
 ●  10 Fodbold fitness medlemmer (kvinder) 
 ●  56 Oldboys medlemmer +33 år (herre) 

 Sportsligt 
 SENIOR 
 Senior 1  - holdet har haft et blandet år, hvor man  med nød og næppe overlevede i Serie 3 i 
 foråret. I efteråret kom et stærkt kuld af U19 spillere op, men blev overrasket over fysikken 
 og manglede det nødvendige held og ligger pt. i midten af Serie 3. Et nyt stærkt trænerteam 
 er blevet hentet ind og fremtiden ser noget lysere ud med flere tilgange og et øget 
 samarbejde med U19. 
 Oldboys -  vores to hold i Oldboys klarede sig rigtig  godt. Golden Boys har etableret en solid 
 base og har ofte over 30 medlemmer til træning, og sikrede via et stærkt efterår oprykning til 
 række 1. Torpedo Torphusene spillede i række 2 i efteråret og endte med en oprykning til 
 række 1. 
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 Fodbold Fitness  - er klubbens tilbud til kvinder der synes det er sjovt at træne med en bold, 
 men ikke nødvendigvis har spillet fodbold før. Niveauet er alsidigt, men humøret er altid højt 
 - og der er plads til mange flere på holdet. 

 BØRNE OG UNGDOM 
 Der kommer stadig flere og flere børn og unge i klubben, og i år har vi også kunnet se en flot 
 fremgang af pigespillere. Så de fleste af ugens dage vrimler det med glade fodboldspillere 
 og energiske trænere på klubbens anlæg, og selvom de mange medlemmer i børne- og 
 ungdomsafdelingen udfordrer logistikken omkring banerne, så er det fantastisk at opleve det 
 engagement der er. Klubben arbejder fortsat på at finde løsninger til hvordan banetiderne 
 bliver løst bedst og mest retfærdigt. 

 Ungdomsafdelingen (13-18 år)  klarede sig godt i 2023  med blandt andet flere flotte 
 resultater: 

 ●  U19  drenge vandt i foråret Mesterrækken og gjorde  samtidig rent bord uden at tabe. 
 Det efterfølgende Sjællandsmesterskab blev vundet flot mod KFUM Roskilde. I 
 efteråret endte de på en flot fjerdeplads i Øst 2 og missede lige akkurat oprykning til 
 Øst 1. 

 ●  U17  drenge spillede i række 1 foråret og endte midt  i rækken. I efteråret slog vi 
 årgangene 2007 og 2008 sammen og indplacerede dem i mesterrækken. Her endte 
 de på en flot tredjeplads. 

 ●  U16  drenge  vandt i foråret i mesterrækken og gjorde  rent bord med lutter sejre. 
 ●  U14 drenge  vandt i foråret deres række og spillede  efterfølgende med til 

 Sjællandsmesterskabet, men tabte desværre i en straffesparkskonkurrence. 
 ●  U14 piger  som tidligere har kæmpet med at få bolden  i mål, har rykket sig meget og 

 vandt de fleste kampe i efterårssæsonen, hvor de endte på en historisk andenplads. 
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 ●  Resten af ungdomsafdelingen har også haft et godt år med både sportslige op- og 
 nedture, og har udviklet sig med et godt sammenhold på alle årgange. I efteråret blev 
 der oprettet et nyt U18 piger på eget initiativ fra en gruppe veninder, og selvom 
 holdet ikke har spillet kampe endnu, så er de kommet godt i gang. 

 Børneafdelingen (4-12 år)  er stadig i vækst, udvikler  sig godt og er pt klubbens største 
 afdeling med over 200 medlemmer fordelt på 10 hold. Vi har mange dygtige trænere på alle 
 årgange, og der tiltrækkes stadig flere spillere. Den store tilslutning giver nogle gange 
 udfordringer med pladsen på banerne, antallet af forældre der er brug for som trænere og 
 holdledere, kørsel til kampe og andre frivlligtjanser, der er tilknyttet det at være med på et 
 fodboldhold. Børnene elsker at give den gas både til træning og kamp, og det er fantastisk at 
 se den glæde de får ud af fodboldspillet og holdkammeraterne. 

 DBU Get Movin’ klub  - med en pæn fremgang af antallet  af pigespillere og et inspirerende 
 engagement fra trænere og holdledere, har det været muligt at afprøve sociale tiltag og nye 
 strukturer, som vi kan se løfter motivationen til at være pigespiller i klubben. Derfor vil vi i 
 2024 arbejde videre med et øget fokus på pigefodbold gennem et projekt samarbejde med 
 DBU og Nivå-Kokkedal Fodbold (NKF), og blive såkaldt Get Movin’ klub sammen med NKF. 
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 Begivenheder 
 ●  Frivillig fest  - I starten af 2023 forsøgte vi at  forkæle vores trænere og frivillige med 

 en fest på Gården. Det blev en hyggelig aften med god mad, højt humør og fest til 
 sent ud på aftenen. 

 ●  SommerCamp  - Med over 160 tilmeldte børn blev årets  sommercamp den mest 
 velbesøgte nogensinde. Sammen med tørken i maj/juni, som gjorde at der kun måtte 
 spilles på kunstbanerne, gav det væsentlige udfordringer med at få alt til at glide glat. 
 Langt de fleste børn havde en super uge, med masser af god træning og hygge med 
 fodboldkammeraterne, og de udfordringer der opstod blev løst - og taget med i en 
 justering af konceptet for næste års camp. 

 ●  HB Dag  blev igen i år holdt over to dage. Bankospil  med flotte præmier og hygge 
 efterfølgende den første dag. Lagkageturnering, Five-a-side, fællesspisning, live 
 musik og fest den efterfølgende dag. Alt i alt to rigtig gode dage med mange glade 
 mennesker. 

 ●  Fanzone og fællesspisning  - Som noget nyt afprøvede  HB’s pigeafdeling at invitere 
 alle til en hyggelig aften i klubhuset, hvor maden stod på bordet, så familierne kunne 
 koncentrere sig om at gøre sig kampklar med ansigtsmaling og bannere. Der blev 
 spist, hygget og heppet på U14 pigerne, der spillede kamp. 

 ●  Juletræssalg  - Som en altid god afslutning på året  var der juletræssalg fra Gården. 
 Med god hjælp fra mange spillere og forældre fik klubben afviklet salget over to 
 intense weekender og en afsluttende fredagsåbent, hvor vi for første gang kunne 
 melde alt udsolgt. Tak til alle dem der hjalp - juletræssalget genererer et godt 
 overskud, der er vigtig for klubbens udviklingsmuligheder. 

 ●  Julestævne  blev traditionen tro afholdt i Langebjerghallen.  En hyggelig dag med 
 glade børn og unge, der gav den gas på banen og hyggede sig på tværs af årgange. 
 For første gang var formiddagens turnering delt op i drenge- og pige turneringer, 
 hvilket gav en markant tilgang af piger til julestævnet. Igen i år kom julemanden forbi 
 og uddelte slikposer, hvilket gav en meget lang kø og sukkerglade børn. 
 Ungdomsturneringen var ikke så velbesøgt som tidligere år, men intensiteten var stor 
 som altid. 

 ●  Nytårscup  De voksnes julestævne blev i år arrangeret  separat af Golden Boys 
 holdet, og var en fin succes igen. 
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 Klubture 
 ●  DSPFTL i Hørsholm  Danmarks Sjoveste Pige Fodbold Træningslejr  er en turnering 

 for U8 - U15 piger, hvor fokus ligger på positive oplevelser. I 2023 var klubbens U11 
 og U14 pigehold af sted, og der blev spillet intense kampe og hygget godt igennem. 

 ●  Haderslev Cup  Årlig klubtur som vi har deltaget i  nogle år. I 2023 var HB 
 repræsenteret af ikke færre end 165 deltagere. Et hyggeligt og sportsligt godt 
 stævne, hvor vi bor tæt på anlægget. Overnatning og faciliteter generelt var helt i 
 orden og vi gentager turen i 2024. 

 ●  Kronborg Cup  Årligt weekendstævne i Helsingør Kommune  hvor vi deltager med 
 mange af vores børne- og ungdomshold. Et rigtig godt stævne med god intensitet og 
 niveau. 

 Faciliteter og materialer 
 Klubbens faciliteter er en vigtig del af fodboldoplevelsen, og da det er et kommunalt anlæg, 
 er forbedringer og udvidelser en balance ud i det muliges kunst. 
 Kunstbanen har igen været til debat, og vi har stadig en løbende dialog med kommunen om 
 forskellige problematikker ved banen, fx frost og huller i banen. Græsbanerne led under 
 tørke i forsommeren, og en stor del af efteråret spillede næsten samtlige hold på kunstgræs 
 for at skåne græsset mest muligt. I den forbindelse har kommunen vedtaget, at stadionet og 
 lysbanen, i tilfælde af tørkeperiode, må vandes. 
 Klubbens boldrum er blevet udvidet, så det er blevet dobbelt så stort, og der er kommet 
 varme, nyt lys og en kompressor til boldpumpen. 
 Caféen blev op til forårssæsonen malet og på sigt drømmer vi om en yderligere opdatering 
 af køkken og salgsområdet, så det bliver endnu mere imødekommende. 
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 Af andre tiltag kan nævnes: 
 ●  Nye skilte og pylon ved vejen 
 ●  Bordbænksæt i haven, klapborde til teltet, foldepavilloner til banen 
 ●  Passagen fra gårdsplads til skur, skuret bag gården (og et skur til NSPV) 
 ●  Affaldscontainere i carport 
 ●  Lys bag gården og automatisk lys i omklædningsrum 
 ●  Briklåse på vaskeri og  køkken, samt nye gårdnøgler 

 Trænerudvalg 
 Trænerudvalget har i 2023 bl.a. stået for opdatering af trænerhåndbogen og for afholdelse af 
 den specifikke fredagstræning for klubbens U7-U10 spillere, hvor der var god tilslutning både 
 i foråret og efteråret. Udvalget ser lige nu på hvordan tilbuddet skal være fremover. 
 Derudover har der været afholdt et velbesøgt trænermøde for alle klubbens hold, hvor både 
 sportslige ambitioner og praktiske udfordringer blev diskuteret. I 2024 er planen at dele 
 trænermødet op i et for børneafdelingen og et andet for ungdom/seniorafdelingerne, så vi 
 bedst muligt kan fremme udviklingen for begge afdelinger. 

 Sponsorudvalg 
 Sponsorudvalget har oplevet en flot opbakning fra lokale sponsorer gennem tilkendegivelsen 
 af mange årgangssponsorater. En del af sponsoraterne blev effektueret over sommeren, 
 hvor flere hold fik nyt tøj, de resterende vil blive fuldført i foråret 2024, da de ramte sammen 
 med klubbens skifte af tøjleverandør, som desværre har udsat udleveringen af tøjet. 
 I foråret vil de nye sponsorer også kunne se deres logoer på bannere på 
 kunstbaneanlægget - og fra klubbens side skal der lyde en kæmpe tak for støtten til alle 
 klubbens sponsorer! 
 I arbejdet med at få sponsorer er det blevet klart at det nuværende setup som er 
 præsenteret i sponsorfolderen ikke er optimalt, og derfor arbejder udvalget også på at lave 
 justeringer, så det bliver nemmere for holdene at tiltrække sponsorer. 
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 Cafeudvalg 
 Året 2023 har været et berigende kapitel i Café Humlebolden. Caféen har oplevet betydelig 
 popularitet med glade gæster, og tilbagemeldingerne har været overvældende positive. 
 Vores cafévogn har ligeledes været flittigt i aktion på baneanlæggene og har konsekvent 
 modtaget ros. Caféens formål er at skabe positive oplevelser for den enkelte og fremme 
 etableringen af nye sociale bånd. Det at have et sted at samles efter kampe eller træning, 
 hvor man kan nyde én toast og én sodavand, spiller en væsentlig rolle i styrkelsen af 
 fællesskabet både på de enkelte hold og på tværs af årgangene. 
 Caféen udgør også en platform til at styrke de sociale relationer i de enkelte holds 
 forældregrupper, ved at deltage i det frivillige arbejde i Café Humlebolden. Desværre oplever 
 caféudvalget nogle udfordringer med at tiltrække frivillige til at bemande weekenderne, 
 hvilket kan skyldes mange grunde, men én ting er sikker - uden jer, er der ingen Café. 

 Frivillige 
 I klubben har vi mange forskellige typer af frivillige, og det sætter vi utrolig stor pris på. Der 
 er trænere og holdledere, der hver dag gør en forskel for de enkelte hold. Der er 
 bestyrelsens medlemmer, suppleanter og udvalgsmedlemmer, der holder møder, 
 koordinerer, udvikler og afholder mange af de tiltag og begivenheder, der er i løbet af året. Til 
 seniorholdets kampe er der tradition for at rulle grillen ud, og det er også dedikerede frivillige 
 der står bag det imponerende pølsesalg. Ved de større begivenheder i klubben er der 
 mange, der hjælper med det praktiske på dagen, så det hele kan forløbe godt og sjovt. 
 Andre frivillige hænder hjælper med at bygge om i skuret, tømme carport og give 
 boldrummet et ansigtsløft. 
 Kort sagt har vi både folk der hjælper med praktiske opgaver og de administrative - og der er 
 ingen tvivl om, at der er brug for alle. I 2023 har vi oplevet en positiv tilgang af hjælpende 
 hænder, og den trend vil vi bygge videre på. 
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 Planer for 2024 
 Fokus i 2024 ligger på det sociale samvær i klubben, og klubben ønsker at skabe 
 fællesskabsoplevelser uden for fodboldbanen. Målet er at styrke båndene mellem spillere og 
 skabe grundlag for livslange venskaber. Klubben ønsker at være åben for alle, uanset køn, 
 og fremhæver både fællesskab på tværs og individuelle træningsmuligheder. Et af de første 
 konkrete tiltag er deltidsansættelsen af en klubleder, der både kommer til at stå for den 
 daglige drift og at klubhuset er åbent i udvalgte hverdage. 
 For seniorholdet er ambitionen at etablere sig i serie 3 og arbejde mod at blive et 
 top-seriehold. Dette kræver fokus på udvikling af unge talenter og opbygning af en solid 
 fødekæde af spillere. 
 Visionen inkluderer også specifikke mål for ungdomsholdene, herunder etablering af 
 holdledere og faste årgangstrænere. Desuden skal spillere fra U13 og opefter introduceres 
 til at blive ungtrænere og/eller dommere for at engagere dem i klublivet. Børneholdene får 
 også en ekstra støtte med etableringen af holdledere, hvilket skal give trænerne mulighed 
 for at fokusere på trænergerningen. 

 Bestyrelse i 2023 
 Formand: Emil Michelsen, Næstformand: Thomas Meier, Kasserer: Mads Greenfort, 
 Medlemmer: Brian Nielsen og Signe Tillisch. 
 Suppleanter: Dennis Kryger, Henning Broholm, Thomas Robson, Morten Elleskov, Martin 
 Iversen, Charlotte Unmack, Morten Kok Jakobsen 
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